
 

 

 

 

 

 

 

Referat 

Bestyrelsesmøde  

d. 14. maj 2025 

 

 

 

 

Mødereferatnummer:  BS-07/2025 

 

 

Mødeleder:  Christian Lunøe 

Mødedeltagere: Christian Lunøe, Dorte Klüwer, Jørgen Torpe Kann, Mads Brix, 

Martin Eiler, Martin Jørgensen, Martin Ravnholt, Michael Grube 

Andersen, Peder Helmuth Hansen. 

Afbud: 

Andre deltagere:  

Referent:  Mads Brix 

 



 

 

 

DAGSORDEN – Oversigt 

 

Hovedpunkt Underpunkter 

1. Godkendelse af dagsorden.  

2. Opfølgning på uafsluttede 

punkter. 
Ingen 

3. Sager til beslutning. Ingen 

4. Sager til orientering. 

4.1 Erhvervsklub, Wimbledon. CL. 

4.2 Nationalt Tenniscenter. CL 

4.3 Nationalt Tennis Seminar 2025. CL, MB. 

4.4 Færdiggørelse af de strategiske spor (DIF). Alle. 

5. Sager til drøftelse. 
5.1 Kontingentrestancer i JTU. JTK 

5.2 Brug af roller i Tournament Software. PH 

6. Bestyrelsens repræsentation 

ved kommende 

begivenheder. 

 

7. Eventuelt.  

 



 

 

 

1. Godkendelse af mødets dagsorden v/ Christian Lunøe 

______________________________________________________________ 

 

Sagsfremstilling:  Bestyrelsen skal godkende mødets dagsorden udsendt 

den 7.  maj 2025.  

 

Bilag:    Dagsorden 

 

Referat:   Godkendt 

 

2. Opfølgning på uafsluttede punkter fra sidste møde. 

______________________________________________________________ 

 

Der er ingen uafsluttede punkter fra sidste møde.  

 

3. Sager til beslutning. 

______________________________________________________________ 

 

Der er ingen sager til beslutning.  

______________________________________________________________ 

 

4. Sager til orientering 

______________________________________________________________ 

 

4.1 Erhvervsklub, Wimbledon. CL. 

______________________________________________________________ 

 

Sagsfremstilling:  

Der gives en orientering om de konkrete planer for erhvervsklub arbejdet ifm. 

Wimbledon, herunder et overordnet budget for udgifter og indtægter. 

 

Referat: 

Christian redegjorde for de overordnede planer for etablering af erhvervsklub, 

dels ifm. Wimbledon, dels på længere sigt. 

______________________________________________________________ 
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4.2 Nationalt Tenniscenter. CL. 

______________________________________________________________ 

 

Sagsfremstilling: 
Der gives en orientering om arbejdet med at etablere et Nationalt Tennis Center. 

Referat: 

Christian og Martin E. er påbegyndt det videre arbejde med potentielt at etablere 

et Nationalt Tennis Center. Der er endnu ikke noget overblik så punktet udskydes 

til næste møde. 

 ______________________________________________________________ 

 

4.3 Nationalt Tennis Seminar 2025. CL, MB. 

______________________________________________________________ 

 

Sagsfremstilling: 

Der gives en orientering om arbejdet med at finde lokation for afvikling af 

“Nationalt Tennis Seminar 2025” d. 27/9 2025, samt diskussion af videre arbejde 

med planlægningen. 

 

Referat: 

Der er tilbud fra Comwell Middelfart om leje af lokaler d. 27/9 2025. Christian og 

Mads arbejder videre med dette, og udarbejder et budget for dagen, der 

fremsendes til den øvrige bestyrelse.  

______________________________________________________________ 

 

4.4 Færdiggørelse af de strategiske spor (DIF). Alle. 

______________________________________________________________ 

 

Sagsfremstilling: 

Arbejdet med de strategiske spor skal være færdigt senest med udgangen af maj 

2025 så de kan afleveres til DIF. 

 

Referat: 
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Efter diskussion af det nuværende indhold i forslagene konkluderes at Peder står 

for den endelige sammenskrivning og koordinering og at de ansvarlige for hvert 

af de 4 spor skal levere input til Peder, så dette kan være gjort d. 20/5. 

1 Elite og talent: Martin R. 

2 Flere børn i tennis: Dorte, Christian, Michael. 

3 Digitalisering og data: Peder, Mads 

4 International arbejde: Jørgen. 

______________________________________________________________ 

 

5. Sager til drøftelse 

______________________________________________________________ 

 

5.1Kontingentrestancer i JTU. JTK. 

______________________________________________________________ 

 

Sagsfremstilling: 

JTU har i 2024 oplevet, at en række klubber ikke har villet betale kontingent.  

En enkelt klub (Kolding IF – en ren padel klub) har indmeldt sig tidligere under 

”gratis-ordningen”, men har ikke udmeldt sig, selvom man i 2024 ville skulle betale 

kontingent, hvilket klubben tydeligt er gjort opmærksom på. Emil har ad mange 

omgange – også ved besøg i klubben – forsøgt at formå klubben til at betale 

kontingent. 

JTU må konstatere, at det ikke er lykkedes og JTU mener ikke, at vi skal køre 

inkassosager mod klubberne. Vi har ekskluderet klubben og de kan naturligvis 

ikke blive medlem igen uden at betale. 

JTU har imidlertid afregnet DTF-andelen af kontingentet, selvom vi ikke har 

modtaget noget fra klubben. 

Kolding skylder kr. 87.709 

En anden problemstilling drejer sig om 3-4 klubber, der har indmeldt sig i ”DGI-

gratis-perioden”, men hvor der har været uklarheder i DTF-informationen til 

klubberne, herunder information om, at kontingentfriheden ophørte og at 

klubben selv egenhændigt skulle udmelde sig i stedet for at medlemskabet blot 

ophører automatisk efter gratis-perioden. 

Emil har også forsøgt med disse klubber -uden held. 

Vi har fået lavet aftaler om ”halv pris” for 3 af klubberne, hvor tabet samlet er cirka 
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kr. 10.000 for JTU. En enkelt klub Bruunshåb afviser fortsat og skylder kr. 13.700. 

 

JTK indstiller, at JTU af DTF får refunderet DTF-andelen af kontingentet 

vedrørende Kolding. 

 

JTK indstiller, at JTU får refunderet det fulde tab vedrørende de øvrige klubber. 

 

Referat:  

Bestyrelsen tilslutter sig indstillingen. 

____________________________________________________ 

 

5.2 Brug af roller i Tournament Software. PH. 

______________________________________________________________ 

 

Sagsfremstilling:  

Oprettelse af flere roller i Tournament Software, til brug for direkte 

kommunikation, dialogfora og oprydning i eksisterende. 

 

Referat: 

Bestyrelsen tilslutter sig at der arbejdes videre med dette. 

____________________________________________________ 

 

 

6. Bestyrelsens repræsentation 

______________________________________________________________ 

 

Referat: 

Ingen repræsentation inden næste møde. 

 

7. Evt. 

____________________________________________________________ 

 

Referat: 

Ingen punkter under evt. 
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Næste bestyrelsesmøde:  

Online onsdag d. 11/6 kl. 19-21. 
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